

It's All About You 我的超酷脸书博物馆

Do you ever feel like you're not getting the attention you **deserve**? Then why not create a museum dedicated only to you? With [Intel's Museum of Me application](#), you can do exactly that. All you have to do is let the Museum of Me app **access** your Facebook **profile**. Once the app has **downloaded** enough of your personal information, it will construct a **virtual** museum for you and your friends to visit.

你曾觉得自己未获得应有的瞩目吗？那么，何不来创造一间专属于你的博物馆呢？借着英特尔公司的「我的博物馆」应用程序，你就可以完全做到。你所需要做的只是让「我的博物馆」应用程序存取你脸书的数据。一旦应用程序下载到足够的个人资料，它便会建造一座虚拟的博物馆，让你及你的朋友参观。

Since it's a museum about your life, every exhibit will be about you. Your pictures, **status updates**, things you like, friends, and more will all be **on display**. You can even see virtual visitors walking around **marveling at** your dramatically enlarged pictures hanging on the museum walls. Don't worry about getting lost, as a **narrator** leads you through a **guided tour** and **comments on** all there is to see.

既然它是一间关于你生活的博物馆，每项展览便都会跟你有关。你的照片、你的最新动态、你喜欢的事物、你的朋友及其他更多的信息都会被展出。你甚至可以看到虚拟的访客四处走动，对你悬挂在博物馆墙上的巨幅照片惊叹不已。别担心会迷失，因为旁白会带领你参观并对你看到的每样东西给予评论。

Some people have criticized the Museum of Me app because it's so **self-centered**, but others say it's just for fun. One thing is for sure, though; if you're an **enthusiastic** Facebook user, it's definitely worth **trying out** at least once. It only takes a minute to set up, and all of your friends can visit your museum while you take a look at theirs. This makes it a quick and easy way to **explore** who a person is and what their social life is like. Of course, getting to know them in real life is always better, but in the meantime, there is the Museum of Me app to keep us **informed**.

有些人批评「我的博物馆」应用程序，因为它太以自我为中心，但另一些人则说这只是好玩而已。能确定的一点是，如果你是热爱脸书的用户，这应用程序绝对值得你最少尝试一次。它只需要一点时间安装，然后你的朋友便可以来参观你的博物馆，同时你也能参观他们的。此应用程序让我们能快速又不费力地探究博物馆的主人翁是个怎样的人，以及他们的社交生活为何。当然，在现实生活中了解他们总是比较好，但是同时，也有「我的博物馆」应用程序让我们能随时了解他们。

— by *Baxley Aldworth*

Vocabulary

deserve [dɪ ` zɜ:v] v. 应受，该得

application [,æplə ` keʃən] n. 应用程序

download [` daʊn,lod] v. 下载

virtual [` vɜ:tʃʊəl] adj. 虚拟的

status [ˈstetəs] n. 地位，身分；情形，状况

update [ʌpˈdeɪt] n. 最新的信息

on display 展出 in a place that is able to be seen by many people

marvel at 对…惊叹不已，惊叹…

comment on 对..评论 to make a remark about someone or something

enthusiastic [ɪn, θjuːzɪˈæstɪk] adj. 热情的；热烈的

explore [ɪkˈsplɔːr] v. 探索

More Information

profile [ˈprɒfaɪl] n. 人物简介

narrator [nəˈreɪtə] n. 解说员

guided tour 有导游的游览

self-centered : [ˌselfˈsentərd] adj. 自我中心的 engrossed in oneself and one's own affairs; selfish

try out : 试验，试用 to test or use experimentally

informed [ɪnˈfɔːmd] adj. 消息灵通的